
Protokół Nr XIV/19 
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, 

która odbyła się 18 grudnia 2019 roku

Początek sesji: godz. 9.00.

1. Sprawy regulaminowe.
(Czas nagrania: 0:02:23-0:04:41)
Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska otworzyła  14.  w  obecnej  kadencji  sesję  Rady
Miejskiej w Słupsku. Następnie przywitała radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała
Prezydent Miasta  Krystynę Danilecką-Wojewódzką, Zastępców Prezydenta Martę Makuch
i Marka Golińskiego, Sekretarza Miasta Łukasza Kobusa oraz Skarbnika Miasta Annę Gajdę-
Szewczuk. Powitała wszystkich uczestniczących w obradach.
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. Lista obecności
pracowników samorządowych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
W dalszej  części  obrad,  poprosiła  radnych o potwierdzenie obecności  poprzez naciśnięcie
przycisku „kworum”.
Stwierdziła,  że  w  sesji  uczestniczy  taka  liczba  radnych,  która  umożliwia  podejmowanie
prawomocnych decyzji.
Poinformowała również,  że funkcję  sekretarza podczas obrad będzie pełnić  radny Kamil
Bierka.
Poinformowała również, że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr 13 z sesji, która
odbyła się 27 listopada tego roku. Przypomniała, że protokół ten został radnym udostępniony
w dniu 9 grudnia 2019 r.
Zgodnie  z  §  33.  ust.  6  Regulaminu  Pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  stwierdziła,
że do wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek i w związku z tym
protokół uważa się za przyjęty.
Przypomniała  również,  że  zawiadomienie  o  terminie  sesji  wraz  z  porządkiem  obrad
i  materiałami  radni  otrzymali  11 grudnia  2019 r.  oraz  zapytała  czy  ktoś  chciałby  zgłosić
wniosek w jego sprawie.
(Zawiadomienie  radnych  stanowi  załącznik  nr  3  do  niniejszego  protokołu.  Zaproszenie
stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. Informacja o sesji dla Prezydenta Miasta
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)
Ponieważ  zgłoszeń  nie  było  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  obradować  będzie
zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu. 

Porządek obrad.
1. Sprawy regulaminowe.

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku
podjętych na sesji w dniu  25 września 2019 r. (wg stanu na dzień  2 grudnia 2019 r.).

3. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 14/7);
2) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 14/8);

3) w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk nr 14/12);
4) w sprawie zmiany wieloletniej  prognozy finansowej Miasta  Słupska na lata  2019-

2033 (druk nr 14/13);
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5) w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżeto-
wego 2019 (druk nr 14/11);

6) w sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w Mieście  Słupsku,  w  roku
szkolnym 2019/2020 (druk 14/1);

7) w sprawie przystąpienia do opracowania miejscowego planu zagospodarowania prze-
strzennego „Kotarbińskiego A” w Słupsku (druk nr 14/2);

8) w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  „Na
Wzgórzu” w Słupsku (druk nr 14/3);

9) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Śród-
mieście A” w Słupsku (druk nr 14/4);

10) w sprawie przystąpienia Miasta Słupska do realizacji  Programu „Asystent osobisty
osoby niepełnosprawnej” - edycja 2019-2020, realizowanego ze środków Solidarno-
ściowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych (druk nr 14/14);

11) w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji ds. zniszczenia dokumentów nieode-
branych przez podmiot zgłaszający kandydata na ławnika lub kandydata, który nie zo-
stał wybrany na ławnika (druk nr 14/10).

4. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  skargi  Wspólnoty  Mieszkaniowej  „Słupsk,  ul.Bora
Komorowskiego 11” dotyczącej służebności drogi koniecznej (druk nr 14/9).

5. Sprawozdania  Komisji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  działalności  w  2019  roku  oraz
przyjęcie  sprawozdania Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Słupsku za  II  półrocze
2019 r.

6. Plany pracy Komisji Rady Miejskiej na 2020 rok oraz zatwierdzenie planu pracy Komisji
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku na 2020 rok.

7. Podjęcie uchwał:

1) w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 14/5);

2) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2020-2037
(druk nr 14/6).

8. Interpelacje i zapytania radnych.

9. Sprawy bieżące.

ad pkt 2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej 
w Słupsku podjętych na sesji 25 września 2019 r. (wg stanu na dzień 2 grudnia 
2019 r.).

(Czas nagrania: 0:04:44-0:06:09)
(Sprawozdanie  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  stanowi  załącznik  nr  6
do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska przypomniała,  że ww. sprawozdanie przekazała
radnym do zapoznania się 4 grudnia 2019 r.
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedstawionego sprawozdania.
W związku z brakiem zgłoszeń, zgodnie z § 29 ustęp 3 Regulaminu pracy Rady Miejskiej
w Słupsku, poddała  sprawozdanie pod głosowanie.
(Na prośbę Przewodniczącej Rady odznaczono w systemie do głosowania głos „za” radnego
W.Gajewskiego.)

Wynik głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
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Wyniki imienne:
ZA (19)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (4)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał
Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji 25 września 2019 r. (wg stanu na dzień
2 grudnia 2019 r.).

ad pkt 3. Podjęcie uchwał:
1) podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk

nr 14/7);
(Czas nagrania: 0:06:13-0:09:10)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 6 grudnia 2019 r.
Poinformowała również, iż Komisja Gospodarki Komunalnej, Komisja Spraw Społecznych,
Komisja Edukacji oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki od nr 8 do nr 11 do niniejszego protokołu.)
Ponadto powiedziała, że Komisja Finansów jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała wniosek
Prezydenta  Miasta  dotyczący  zmiany  przeznaczenia  części  rezerwy  celowej  utworzonej
na wydatki bieżące na wypłatę wynagrodzeń oraz pochodnych od wynagrodzeń o charakterze
jednorazowym.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.)
Ponadto poinformowała, że 17 grudnia 2019 r. Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę
do projektu uchwały, którą przekazała radnym do zapoznania się tego samego dnia.
(Autopoprawka stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.)
Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką.
Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję w sprawie ww. dokumentu.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń,  poddała  pod  głosowanie  podjęcie  uchwały  wraz
z autopoprawką.

Wynik głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4
Wyniki imienne:
ZA (18)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (4)
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Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński, Paweł Szewczyk
Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania podjęła  uchwałę  w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska
na 2019 rok.
(Uchwała Nr XIV/257/19 stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.)

2)  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 14/8);

(Czas nagrania: 0:09:12-0:11:17)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 6 grudnia 2019 r.
Poinformowała  również,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej,  Komisja  Edukacji
oraz Komisja Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki od nr 16 do nr 18 do niniejszego protokołu.)
Przypomniała również,  że 17 grudnia 2019 r.  Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę
do projektu uchwały,  która została przekazana radnym do zapoznania się tego samego dnia.
(Autopoprawka  na  piśmie  znak:  BM-RPB-III.3021.14.2019  stanowi  załącznik  nr  19
do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk  przedstawiła projekt wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie
ww. dokumentu.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji,  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały
z autopoprawką.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (3)
Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska na 2019 rok.
(Uchwała Nr XIV/258/19 stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.)

3)  podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2019 rok (druk
nr 14/12);

(Czas nagrania: 0:11:19-0:14:31)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
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radnym 11 grudnia 2019 r.
Poinformowała  również,  iż  Komisja   Finansów  jednogłośnie  zaopiniowała  projekt
pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.)
Przypomniała również,  że 17 grudnia 2019 r.  Prezydent Miasta przedłożyła autopoprawkę
do projektu uchwały, którą  przekazała radnym do zapoznania się tego samego dnia.
(Autopoprawka  na  piśmie  znak:  BM-RPB-III.3021.15.2019  stanowi  załącznik  nr  23
do niniejszego protokołu.)
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie
ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawką.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (3)
Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński, Paweł Szewczyk

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie  podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta
Słupska  na 2019 rok.
(Uchwała Nr XIV/259/19 stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.)

4) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska
na lata 2019-2033 (druk nr 14/13);

(Czas nagrania: 0:14:32-0:16:13)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 11 grudnia 2019 r.

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda-Szewczuk  przedstawiła  projektu  ww.  uchwały  oraz
wniosła ustną autopoprawkę w zakresie załącznika nr 1 dotyczącego przepływów w budżecie
Miasta Słupska na 2019 rok, w związku z wcześniej podjętymi uchwałami. 

Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  Komisja  Finansów  zaopiniowała  projekt
pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń,  poddała  projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką  pod
głosowanie.
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Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę   w  sprawie    zmiany  wieloletniej  prognozy
finansowej Miasta Słupska na lata 2019-2033.
(Uchwała Nr XIV/260/19 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.)

5)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków,  które  nie  wygasają
z upływem roku budżetowego 2019 (druk nr 14/11);

(Czas nagrania: 0:16:14-0:19:24)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 11 grudnia 2019 r.
Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projektu uchwały.
Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  Komisja  Finansów
zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.)
Następnie zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur 
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie
wygasają z upływem roku budżetowego 2019.
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(Uchwała Nr XIV/261/19 stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.)

6)  podjęcie  uchwały  w sprawie  określenia  średniej  ceny  jednostki  paliwa  w Mieście
Słupsku, w roku szkolnym 2019/2020 (druk 14/1);

(Czas nagrania: 0:19:28-0:23:47)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 6 grudnia 2019 r.
Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak przedstawiła projekt uchwały.
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  Komisja  Edukacji  oraz  Komisja
Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki nr 32 i 33 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentu.
W dyskusji udział wzięli radni: Anna Mrowińska, Beata Chrzanowska.
Wyjaśnień udzieliła: Dyrektor Wydziału Edukacji Anna Sadlak.
Następnie, Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie określenia średniej ceny
jednostki paliwa w Mieście Słupsku, w roku szkolnym 2019/2020.
(Uchwała Nr XIV/262/19 stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu.)

7)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Kotarbińskiego A” w Słupsku (druk nr 14/2);

(Czas nagrania: 0:23:49-0:43:02)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 6 grudnia 2019 r.  oraz,  że Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowała projekt
pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła ww. projekt uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś  chciałby zabrać głos
w sprawie ww. dokumentu.
W dyskusji udział wzięli radni: Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk, Anna Mrowińska.
Wyjaśnień udzielili: Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, Dyrektor Wydziału
Planowania Przestrzennego Ewa Matys, Dyrektor Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosław
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Borecki.
Radny Paweł Szewczyk zgłosił wniosek o przesunięcie granicy opracowania planu określonej
w załączniku graficznym do projektu o obszar do ulicy Kotarbińskiego i Małcużyńskiego.

Przychylając się do wniosku radnego P.Szewczyka, Z-ca Prezydenta Miasta Marek Goliński
w  imieniu  Prezydent  Miasta,  wniósł  autopoprawkę   polegającą  na   rozszerzeniu  obszaru
objętego opracowaniem o teren do ulicy Kotarbińskiego i Małcużyńskiego. 

Po zamknięciu dyskusji, Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały
pod głosowanie wraz  z  autopoprawką Prezydenta  Miasta  Słupska,  w sprawie  poszerzenia
obszaru  objętego  przystąpieniem  o  teren,  na  którym  obecnie  znajdują  się  garaże,
do ulicy Kotarbińskiego. 

Wynik głosowania:
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Łukasz Jaworski, Wojciech Lewenstam, Jacek Szaran, Adam Treder
NIEOBECNI (2)
Tadeusz Bobrowski, Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę   w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Kotarbińskiego A” w Słupsku.
(Uchwała Nr XIV/263/19 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu.)

8)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego „Na Wzgórzu” w Słupsku (druk nr 14/3);

(Czas nagrania: 0:43:04-1:30:00)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 6 grudnia 2019 r.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt ww. dokumentu.
Przewodnicząca Rady poinformowała, że ww. projekt planu był przedmiotem obrad Komisji
Gospodarki Komunalnej. W trakcie dyskusji został zgłoszony wniosek dot. zmiany § 14. ust.
1  pkt  3  lit.  b  w  zakresie  liczby  miejsc  parkingowych  przypadających  w  zabudowie
wielorodzinnej jak i wielorodzinnej pierzejowej, który nie uzyskała akceptacji. 
Zwróciła się do Dyrektor Wydziału o wyjaśnienie sprawy.
Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys wyjaśniła, że obowiązujący plan ustala
współczynnik 0,3, czyli 1 miejsce postojowe na 3 mieszkania. W przedstawionym projekcie
planu jest propozycja 1 i 0,2, czyli 1 miejsce postojowe na 1 mieszkanie + 0,2 w przestrzeni
wspólnej – publicznej.
Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały.
Jako  pierwszy  w  dyskusji  zabrał  głos  radny  Jan  Lange,  który  poprosił  o  umożliwienie
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zabrania  głosu  dwukrotnie  –  pierwszy  raz  jako  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki
Komunalnej, drugi raz jako Przewodniczący Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej. 
W trakcie pierwszej wypowiedzi radny wyjaśnił dlaczego Komisja Gospodarki Komunalnej
nie wydała  opinii  nt.  ww. projektu planu. Następnie radny, zabrał głos w imieniu Klubu
Radnych Platformy Obywatelskiej.
W trakcie wypowiedzi radnego, Przewodnicząca Rady poinformowała o przybyciu      do sali
obrad  gości  –  Harcerzy  z  „Betlejemskim Światłem Pokoju  2019” oraz  poprosiła  radnego
o kontynuowanie wypowiedzi po zakończonej wizycie.
Następnie,  przedstawicielka Harcerzy odczytała  historię „Światełka”  oraz jego symbolikę
i ideę.
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  podziękowała  za  przekazanie
„Światełka” oraz zobowiązała się do pielęgnowania jego idei. 
Następnie,  Przewodnicząca  Rady ponownie  udzieliła  głosu  radnemu Janowi  Lange,  który
w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej, zgłosił wniosek o zmianę współczynnika
miejsc  parkingowych  w  budownictwie  wielorodzinnym  na   1,2  +  0,2  (w  zabudowie
jednorodzinnej i pierzejowej – bez zmian).
W  dalszym  ciągu  dyskusji  udział  wzięli  radni:  Anna  Mrowińska,  Małgorzata  Lenart,
Bogusław Dobkowski, Paweł Szewczyk, Jan Lange, Beata Chrzanowska, Adam Treder.
Wyjaśnień udzieliła: Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka.

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska zamknęła  dyskusję,  a  następnie  poddała  pod
głosowanie  wniosek radnego Jana Lange w sprawie nadania nowego brzmienia  § 14 ust. 1
pkt  3  lit.  b  –  o  treści:  „dla  zabudowy  mieszkaniowej  pierzejowej  wielorodzinnej
i  wielorodzinnej  –  odpowiednio  min.  1  i  1,2  miejsce  postojowe  na  mieszkanie  oraz  0,2
ogólnodostępnego miejsca postojowego na każde projektowane mieszkanie”.

Wynik głosowania:
ZA: 13, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (13)
Beata Chrzanowska, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, 
Adam Treder, Aldona Żurawska
PRZECIW (6)
Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Małgorzata Lenart, 
Mirosława Sagun-Lewandowska, Artur Wiszniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Kamil Bierka, Kazimierz Czyż, Piotr Skowroński
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania przyjęła ww. wniosek.
Następnie, ogłosiła 5 minut przerwy.

Przerwa w obradach: godz. 10.20 do godz. 10.25.

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady po przerwie, a następnie poprosiła o zabranie głosu
przez radcę prawnego Renatę Czarnecką.
Radca prawny Renata Czarnecka wyjaśniła, „że w jej ocenie, w związku z tym, że   Rada
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Miejska w Słupsku przyjęła wniosek o zmianę projektu mpzp, Rada nie może podjąć uchwały
o ustanowienie tego planu dlatego, że z art.  19 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu
przestrzennym  wynika,  iż  jeżeli  rada  stwierdzi  konieczność  dokonania  zmian
w przedstawionym do  uchwalenia  projekcie  planu  miejscowego,  w  tym także  w  wyniku
uwzględnienia uwag do projektu, czynności o których mowa w art. 17 ustawy, ponawia się
w zakresie niezbędnym do dokonania tych zmian. Wyjaśniła,  że przedmiotem ponownych
czynności może być jedynie część projektu planu objęta zmianą oraz to,  iż  art.  17 mówi
o takich  czynnościach  jak  ogłoszenie  projektu,  uzyskanie  stosownych uzgodnień,  a  także
wystąpienie do organów o niezbędne opinie”.

Następnie Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Pawłowi Szewczykowi.
Po  zakończeniu  wypowiedzi  radnego  Pawła  Szewczyka  Przewodnicząca  Rady  przeszła
do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.

9)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania
przestrzennego „Śródmieście A” w Słupsku (druk nr 14/4);

(Czas nagrania: 1:30:03-1:33:20)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 6 grudnia 2019 r.
Poinformowała  również,  że  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  zaopiniowała  projekt
pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu.)

Dyrektor Wydziału Polityki Przestrzennej Ewa Matys przedstawiła projekt uchwały.
Następnie,  Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie
ww. dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona 
Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Paweł Szewczyk
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w  wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę    w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu
zagospodarowania przestrzennego „Śródmieście A” w Słupsku.
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(Uchwała Nr XIV/264/19 stanowi załącznik nr 41 do niniejszego protokołu.)

10) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Miasta Słupska do realizacji Programu
„Asystent  osobisty  osoby  niepełnosprawnej”  -  edycja  2019-2020,  realizowanego
ze środków Solidarnościowego Funduszu Wsparcia Osób Niepełnosprawnych (druk
nr 14/14);

(Czas nagrania: 1:33:27-1:36:50)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca  Rady Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  przekazała
radnym 11 grudnia 2019 r. oraz poinformowała, że Komisja Finansów zaopiniowała projekt
pozytywnie.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu.)
Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska  przedstawiła projekt
uchwały.
Następnie, Przewodnicząca Rady, otworzyła dyskusję.
W dyskusji udział wzięły: Anna Mrowińska, Beata Chrzanowska.
Wyjaśnień udzieliła: Dyrektor Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Violetta Karwalska.

W związku z brakiem innych zgłoszeń, Przewodnicząca Rady, poddała projekt uchwały pod
głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena 
Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech 
Lewenstam, Anna Mrowińska, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Kamil Bierka, Anna Rożek
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania jednogłośnie  podjęła uchwałę w sprawie przystąpienia Miasta
Słupska do realizacji  Programu „Asystent osobisty osoby niepełnosprawnej” - edycja
2019-2020,  realizowanego  ze  środków  Solidarnościowego  Funduszu  Wsparcia  Osób
Niepełnosprawnych.
(Uchwała Nr XIV/265/19 stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.)

11)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyboru  przewodniczącego  Komisji  ds.  zniszczenia
dokumentów  nieodebranych  przez  podmiot  zgłaszający  kandydata  na  ławnika
lub kandydata, który nie został wybrany na ławnika (druk nr 14/10);

(Czas nagrania: 1:36:54-1:38:30)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że 11 grudnia 2019 r.,  podczas
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pierwszego  posiedzenia,  Komisja  wystąpiła  z  wnioskiem  do  Rady  o  wybór
na przewodniczącego Komisji radnego Łukasza Jaworskiego. W związku z tym, na podstawie
§  36  ust.  1  Regulaminu  pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku,  wystąpiła  z  inicjatywą
uchwałodawczą w tym zakresie.
(Wniosek ww. Komisji stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu.)
Ponadto przypomniała, iż stosowny projekt uchwały przekazała radnym do zapoznania się
w tym samym dniu.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie wymienionego dokumentu.
W związku z brakiem zgłoszeń, poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz 
Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna 
Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr 
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kazimierz Czyż
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Gajewski
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  poprosiła  o  odnotowanie  w  systemie  do  głosowanie  –  głos  „za”
radnego Pawła Szewczyka.

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie wyboru przewodniczącego Komisji
ds.  zniszczenia  dokumentów  nieodebranych  przez  podmiot  zgłaszający  kandydata
na ławnika lub kandydata, który nie został wybrany na ławnika.
(Uchwała Nr XIV/266/19 stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie skargi Wspólnoty Mieszkaniowej „Słupsk, ul.Bora
Komorowskiego 11” dotyczącej służebności drogi koniecznej (druk nr 14/9).

(Czas nagrania: 1:38:33-1:45:12)

Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że 19 listopada 2019 r. do Rady
Miejskiej  w  Słupsku  wpłynęła  skarga  Wspólnoty  Mieszkaniowej  „Słupsk,  ul.Bora
Komorowskiego 11” w sprawie dotyczącej  służebności drogi koniecznej,  którą przekazała
do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.
Poinformowała, że Komisja, po zapoznaniu się z treścią skargi oraz stanowiskiem Prezydent
Miasta z 5 grudnia 2019 r., w drodze dyskusji, w wyniku głosowania, jednogłośnie uznała
brak właściwości Rady do rozpatrzenia  skargi.
Poinformowała również, że treść skargi, stanowisko Prezydenta Miasta, stanowisko Komisji
oraz inicjatywę uchwałodawczą, z którą wystąpiła na podstawie § 36 ust. 1 Regulaminu pracy
Rady Miejskiej w Słupsku, przekazała radnym do zapoznania się 11 grudnia 2019 r.
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu. Stanowisko Komisji
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Skarg,  Wniosków  i  Petycji  stanowi  załącznik  nr  49  do  niniejszego  protokołu.  Pozostałe
dokumenty w sprawie znajdują się przy sprawie BRM-I.1510.13.2019.)
Przewodnicząca  Rady  wniosła  również  autopoprawkę  do  uzasadnienia  projektu  uchwały
polegającą  na  zamianie  zapisu  w  pierwszym  zdaniu,  w  nawiasie,  który  brzmiał    „data
wpływu 18 listopada 2019 r.”, a winno być „data pisma 18 listopada 2019 r.”.

Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos. 
W dyskusji głos zabrali radni: Bogusław Dobkowski, Beata Chrzanowska, Jan Lange.
Wyjaśnień udzielił: Z-ca Prezydenta Miasta Marek Goliński.
Po zakończeniu dyskusji, poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna 
Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Bogusław Dobkowski
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Gajewski
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
w wyniku głosowania  podjęła  uchwałę   w sprawie  skargi  Wspólnoty  Mieszkaniowej
„Słupsk, ul.Bora Komorowskiego 11” dotyczącej służebności drogi koniecznej.
(Uchwała nr XIV/267/19 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu.) 

ad pkt 5. Sprawozdania Komisji Rady Miejskiej w Słupsku z działalności w 2019 roku
oraz przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku
za II półrocze  2019 r.

(Czas nagrania: 1:45:12-1:48:34)

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  przypomniała,  że  zgodnie  z  §  11  Regulaminu
Pracy Rady Miejskiej   stanowiącego załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska,  Komisje,
z wyjątkiem Komisji Rewizyjnej,  przed zakończeniem roku kalendarzowego przedkładają
Radzie sprawozdania ze swej działalności.
Poinformowała, że w dniach od 11  do 13 grudnia przekazała radnym sprawozdania  Komisji
Gospodarki Komunalnej i Komisji Edukacji z działalności  od grudnia 2018 r. do listopada
2019  r.  oraz  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji,  Komisji  Spraw Społecznych  i  Komisji
Finansów z działalności od stycznia do grudnia 2019 r.
(Sprawozdania ww. Komisji stanowią załączniki od nr 51 do nr 55 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie
przekazanych sprawozdań.
W związku  z  brakiem  zgłoszeń,  stwierdziła,  że  Komisje  wywiązały  się  z  nałożonego
na nie obowiązku przedłożenia sprawozdań ze swej działalności w roku 2019.

13



W dalszej części posiedzenia poinformowała, że  zgodnie z § 12 Regulaminu pracy Komisji
Rewizyjnej stanowiącego załącznik Nr 4 do Statutu Miasta Słupska, Komisja ta dwa razy
w roku przedstawia Radzie Miejskiej sprawozdanie z działalności.
Przypomniała,  że  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej  od  lipca  do  listopada
2019 r. przesłała radnym do zapoznania się 12 grudnia 2019 r.
(Sprawozdanie ww. Komisji stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania.
W związku z brakiem pytań poddała pod głosowanie przyjęcie sprawozdania z działalności
Komisji Rewizyjnej w wymienionym okresie.

Wynik głosowania:
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Anna Mrowińska, Artur Wiszniewski
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
jednogłośnie  przyjęła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Rewizyjnej  od  lipca
do listopada 2019 r.

ad pkt 6. Plany pracy Komisji Rady Miejskiej na 2020 rok oraz zatwierdzenie planu
pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Słupsku na 2020 rok.

(Czas nagrania: 1:48:47-1:51:10)

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  przypomniała,  że  zgodnie  z  §  11  Regulaminu
pracy Rady Miejskiej  stanowiącego załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska, Komisje przed
zakończeniem roku kalendarzowego przedkładają Radzie plany pracy na następny rok.
Poinformowała, że w dniach od 11 do 13 grudnia 2019 r. przesłała radnym plany pracy na rok
2020:  Komisji  Gospodarki  Komunalnej,  Komisji  Spaw  Społecznych,  Komisji  Edukacji
oraz Komisji Finansów.
(Plany pracy ww. Komisji stanowią załączniki od nr 57 do nr 60 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie ww. planów pracy.
W związku z brakiem zgłoszeń, stwierdziła, że Komisje wywiązały się z nałożonego na nie
obowiązku i przedłożyły Radzie Miejskiej w Słupsku swoje plany pracy na 2020 rok.
                                      
Dodatkowo przypomniała,  że  na  mocy §  2  ust.  1  Regulaminu pracy Komisji  Rewizyjnej
stanowiącego załącznik Nr 4 do Statutu Miasta Słupska, Komisja Rewizyjna pracuje według
rocznego planu pracy, który przedstawia Radzie do zatwierdzenia przed rozpoczęciem roku.
Poinformowała, że Komisja na posiedzeniu w dniu 12 grudnia 2019 r.  ustaliła plan pracy
i przedłożyła go Radzie Miejskiej  do zatwierdzenia,  a także, że plan ten przesłała radnym
do zapoznania się tego samego dnia. 
(Plan pracy Komisji  Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Słupsku na 2020 rok stanowi załącznik
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nr 61 do niniejszego protokołu.)
Zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie tego planu.
W związku  z  brakiem  zgłoszeń,  poddała  pod  głosowanie  przyjęcie  planu  pracy  Komisji
Rewizyjnej na rok 2020.
Wynik głosowania:
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata 
Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł 
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
jednogłośnie zatwierdziła plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.

ad pkt 7. Podjęcie uchwał:

1)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta  Słupska  na  2020  rok
(druk nr 14/5);

(Czas nagrania: 1:51:13-3:28:11)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 62 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poinformowała, że   zgodnie z art. 238 ust. 1 i 2
ustawy z dnia 27 sierpnia 2009 roku o finansach publicznych,  Prezydent Miasta w dniu 15
listopada  2019  r.,  przedłożyła  Radzie  Miejskiej  projekt  uchwały  budżetowej  wraz
z uzasadnieniem  i  materiałami  informacyjnymi.  Przypomniała,  że  w  tym  samym  dniu
dokument ten został radnym przekazany do zapoznania się.

Poinformowała  również,  że  11  grudnia  2019  r.,  przekazała  radnym  informację
Prezydent  Miasta  o  przyjętych  do  projektu  budżetu  na  2020  rok,  propozycjach  Komisji,
Klubów Radnych oraz radnych, która została  przygotowana wg stanu na 15 listopada 2019 r.
(Pismo  z  11  grudnia  2019  r.,  znak:  BM-RPB.I.3020.9.2019  stanowi  załącznik  nr  63
do niniejszego protokołu.)
Ponadto poinformowała, że przekazała radnym również pismo Prezydent Miasta  z 13 grudnia
2019 r. informujące  o zamiarze wprowadzenia zmian w planach finansowych dysponentów
budżetu niemożliwych do przewidzenia na etapie projektowania, a skutkujących zmianami
w projekcie uchwały budżetowej.
(Pismo  z  13  grudnia  2019  r.,  znak:  BM-RPB-I.3020.10.2019  stanowi  załącznik  nr  64
do niniejszego protokołu.)
Ponadto  przypomniała,  iż  16  grudnia  2019  r.  przekazała  radnym   uchwałę  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z 13 grudnia 2019 r. w sprawie
opinii  o  projekcie  uchwały  budżetowej  Miasta  Słupska  na  2020  rok  oraz  możliwości
sfinansowania planowanego deficytu budżetu. Przypomniała, że projekt uchwały budżetowej
oraz możliwość sfinansowania deficytu zostały zaopiniowane pozytywnie.
(Uchwała Nr 239/p213/P/I/19 z 13 grudnia 2019 r. stanowi załącznik nr 65 do niniejszego
protokołu.)
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W dalszej części poinformowała, iż:
-  Komisja  Gospodarki  Komunalnej  oraz  Komisja  Rewizyjna  przyjęły  projekt  uchwały
do wiadomości,
-  Komisja  Edukacji  zaopiniowała  projekt  uchwały  pozytywnie  w  części  dotyczącej
merytorycznego zakresu tej Komisji,
- Komisja   Zdrowia  i  Spraw  Społecznych zaopiniowała  projekt uchwały pozytywnie,
-  Komisja  Finansów  zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały   wraz  ze  zmianami
wymienionymi w piśmie  Prezydent Miasta z 13 grudnia 2019 r. 
(Opinie ww. Komisji stanowią załączniki od nr 66 do nr 70 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  poinformowała  również,  że  17  grudnia  2019  r.  Prezydent  Miasta
złożyła autopoprawkę do przedłożonego projektu budżetu  na 2020 rok, którą radni otrzymali
w tym samym dniu.
(Autopoprawka  z  16  grudnia  2019  r.,  znak:  BM-RPB-IV.3020.12.2019  stanowi  załącznik
nr 71 do niniejszego protokołu.)
Przewodnicząca  Rady  poinformowała,  że  za  chwilę  odda  głos  Skarbnik  Miasta  Słupska
oraz o tym, iż po zakończeniu prezentacji  projektu budżetu głos zabierze Przewodniczący
Komisji Finansów Adam Treder, a w dalszej części posiedzenia – kolejno, Przewodniczący
Klubów. Zaproponowała nieograniczony czas wypowiedzi.

Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk zaprezentowała projekt budżetu Miasta na 2020 rok
wraz z autopoprawką.
(Prezentacja  projektu  budżetu  Miasta  Słupska  na  2020  rok  stanowi  załącznik  nr  72
do niniejszego protokołu.)

Następnie, Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję, w trakcie której radni wyrazili opinię
nt. projektu budżetu Miasta Słupska na 2020 r.
Zgodnie z wcześniej przyjętym ustaleniem, jako pierwszy głos zabrał  radny Adam Treder,
który  wypowiedział  się  kolejno  jako  Przewodniczący  Komisji  Finansów,  a  następnie
w imieniu Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości. 
Jako kolejny, głos zabrał radny Artur Wiszniewski – Przewodniczący Klubu Radnych Łączy
nas Słupsk.
Następnie  głos  zabrał  radny  Jan  Lange –  Przewodniczący  Klubu  Radnych  Platformy
Obywatelskiej.
W  trakcie  wystąpienia  radnego  Jana  Lange,  Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska
ogłosiła 5 minut przerwy z powodu awarii mikrofonu.
Przerwa od godz. 11.28 do godz. 11.33.  
Przewodnicząca Rady otworzyła obrady po przerwie.

Ponadto, w dyskusji udział wzięli radni: Wojciech Gajewski, Bogusław Dobkowski, Jacek
Szaran, Paweł Szewczyk, Anna Rożek, Adam Treder, Beata Chrzanowska, Artur Wiszniewski,
Małgorzata Lenart, Renata Stec, Jan Lange, Anna Mrowińska, 

Radny  Jacek Szaran  zgłosił  wniosek do projektu  budżetu   Miasta  Słupska  na  2020 rok
o zabezpieczenie kwoty, z wolnych środków, na budowę ogranicznika wysokościowego przy
ul.Grunwaldzkiej, przed wiaduktem, uzasadniając wniosek tym, że inwestycja ta spowoduje
całkowite wyeliminowanie wypadków jakie zdarzają się w tym miejscu tj. blokowanie się aut
ciężarowych pod wiaduktem. 

Wyjaśnień udzieliły: Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk, Dyrektor Wydziału Zarządzania
Nieruchomościami Agnieszka Zwierz.
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Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk, odpowiadając radnemu Jackowi Szaranowi,  który
mając na uwadze cały 2019 rok i podnoszenie argumentu jakim było obniżenie podatku PIT,
zapytał: „czy w roku 2020  w porównaniu do 2019, wpływy z PIT-u mają ulec zmniejszeniu,
czy ulegną zwiększeniu?  Jeżeli ulegną zmniejszeniu lub zwiększeniu, to o ile?” - wyjaśniła,
iż  „tendencja była wzrostowa analizując poprzednie lata i  średnio wynosiła  10% wzrostu
dochodów rok do roku. Szacowane było, że będzie to wartość oscylująca w granicach 10 mln
zł, natomiast decyzją Ministerstwa Finansów otrzymaliśmy 891 tys. zł. W związku  z tym, nie
ma zachowanej tendencji wzrostowej rok do roku”.
Natomiast  w  odpowiedzi  na  wniosek  ww.  radnego  w  sprawie  budowy  ogranicznika
wysokościowego i finansowania tego z wolnych środków wyjaśniła, że „na ten moment jest
to niemożliwe. Po pierwsze wolne środki będą ustalone dopiero wtedy, kiedy będzie zamknięty
rok  budżetowy  i  znane  wszystkie  aktywa  netto,  które  będą  wykazane  w  bilansie,  łącznie
wszystkich jednostek. W związku z tym, najwcześniej taka wartość będzie znana  w granicach
maja. W maju będzie można wrócić ponownie do rozmowy, żeby ewentualnie taką inwestycję
finansować z wolnych środków, tylko wtedy. Na ten moment nie możemy.”
Odnosząc się do wypowiedzi radnej Renaty Stec oraz radnego Pawła Szewczyka odnośnie
finansowania i inwestycji STBS-u  wyjaśniła, że „jeżeli chodzi o dokapitalizowanie STBS-u,
to  są  założenia,  które  wynikają   już  z  wieloletniej  prognozy  finansowej  i  to  jest  zadanie
wieloletnie i w związku z tym, w 2020 roku nie możemy z tego zrezygnować. Natomiast środki
wszystkie,  jeżeli  chodzi o realizację STBS (pytanie radnej Renaty Stec) one będą wracały
do  Miasta.  Na ten  moment  nie  ma  jeszcze  opracowanego  mechanizmu,  ale  wiemy,  że  te
pieniądze będą w Mieście.”
Radny  Paweł  Szewczyk zapytał  „o  formułę  w  jakiej  środki  będą  wracać  do  Miasta,
czy  refundacja  będzie  wpływać  na  konto  STBS-u,  czy  Miasta,  a  jeżeli  tak,  to  na  jakiej
podstawie do Miasta, bo nie jest stroną we wniosku.”
Skarbnik Miasta wyjaśniła, „że jest stroną. Jest to spółka. Trwają cały czas rozmowy, i tak jak
państwo wiedzą, wczoraj też zostało państwu przekazane pismo, natomiast na ten moment
jeszcze budynek nie jest przekazany, więc przekażę głos w tej kwestii pani Agnieszce Zwierz.”
Dyrektor  Wydziału  Zarządzania  Nieruchomościami  Agnieszka  Zwierz odpowiedziała,
że „aby ubiegać się o dofinansowanie do realizacji  tej  inwestycji,  to Miasto występowało
z  wnioskiem  o  dofinansowanie.  Miasto  jest  beneficjentem  wsparcia,  które  realizuje,
tę  inwestycję  przy  pomocy  inwestora  i  stroną  umowy,  zgodnie  z  ustawą,  która  daje  to
wsparcie  jest  właśnie  Miasto  Słupsk.  Także  Miasto  otrzyma  50% zwrotu  co  do  swojego
wkładu i to jest też zapisane w budżecie Miasta Słupska na przyszły rok w kwocie 3 mln 310
tys. zł.”
(Ww. odpowiedzi odnotowano w protokole na wniosek radnego Jacka Szarana.)

Następnie, głos zabrała  Prezydent Miasta Krystyna Danilecka-Wojewódzka, która w swojej
wypowiedzi  odniosła  się  do  projektu  budżetu  Miasta  Słupska  na  2020  rok,  a  także
podziękowała  wszystkim  radnym  za  dyskusje  nad  tym  dokumentem  na  spotkaniach,
komisjach,  klubach,  sugestie,  propozycje rozwiązań  oraz merytoryczną dyskusję  na  sesji
oraz współpracownikom tj.  Skarbnik Miasta Annie Gajdzie Szewczuk, Dyrektor Wydziału
Budżetu  Miasta  Annie  Moraczyńskiej,  pozostałym  Dyrektorom  Wydziałów  Urzędu
Miejskiego w Słupsku, Dyrektorowi Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku Jarosławowi
Boreckiemu,  Zastępcom  Prezydenta,  którzy  przyczynili  się  do  jego  opracowania
oraz uczestniczyli w jego popularyzacji.

W dalszej  części  obrad,  Przewodnicząca  Rada  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały
w  sprawie  uchwalenia  budżetu  Miasta  Słupska  na  2020  rok  z  autopoprawką  Prezydenta
Miasta.
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Wynik głosowania:
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława 
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, 
Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
podjęła uchwałę w sprawie  uchwalenia budżetu Miasta Słupska na 2020 rok.
(Uchwała Nr XIV/268/1 stanowi załącznik nr 73 do niniejszego protokołu.)

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka zaprosiła  radnych do swojego
gabinetu, po sesji, na podsumowanie 2019 roku.

Następnie,  Przewodnicząca  Rady  ogłosiła  5  minut  przerwy  i  poprosiła  o  zebranie  się
wszystkich  radnych  na  schodach  ratuszowych  w  celu  wykonania  wspólnego  zdjęcia
i przekazania pozdrowień mieszkańcom Słupska.
Przerwa w obradach od godz. 12.25 do godz. 12.30.
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska otworzyła obrady po przerwie.

2) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska
na lata 2020-2037 (druk nr 14/6);

(Czas nagrania: 3:34:48-3:38:38)
(Projekt ww. uchwały stanowi załącznik nr 74 do niniejszego protokołu.)

Przewodnicząca Rady poinformowała, że zgodnie z art. 230 ust. 2 ustawy z dnia 27 sierpnia
2009 roku  o finansach publicznych, wraz z projektem uchwały budżetowej, Prezydent Miasta
w dniu 15 listopada 2019 r.,  przedłożyła Radzie Miejskiej   projekt  wieloletniej  prognozy
finansowej Miasta Słupska, który został radnym przekazany do zapoznania się w tym samym
dniu.
Poinformowała również, że Komisja Finansów zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.
(Opinia ww. Komisji stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu.)
Ponadto  przypomniała,  że  16  grudnia  2019  r.  przekazała  radnym  uchwałę  Składu
Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z 13 grudnia 2019 r. w sprawie
opinii  o  projekcie  uchwały  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  na  lata  2020-2037.
Przypomniała, że uchwała uzyskała pozytywną opinię.
(Uchwała Nr 238/p213/F/I/19 z 13 grudnia 2019 r. stanowi załącznik nr 76 do niniejszego
protokołu.)
Powiedziała  również,  że  w  dniu  17  grudnia  2019  r.  Prezydent  Miasta  przedłożyła
autopoprawkę do projektu uchwały, którą przekazała radnym do zapoznania się w tym samym
dniu.
(Autopoprawka z 16 grudnia 2019 r., znak: BM-RPB-IV.3020.2019 stanowi załącznik nr 77
do niniejszego protokołu.)
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Skarbnik Miasta Anna Gajda-Szewczuk przedstawiła projekt wraz z autopoprawką.  

Następnie,  Przewodnicząca  Rady,  zapytała  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos  w  sprawie
ww. dokumentu.
W  związku  z  brakiem  zgłoszeń,  poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały  wraz
z autopoprawką. 

Wynik głosowania:
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (18)
Kamil Bierka, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech 
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna 
Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, 
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Adam Treder
NIEOBECNI (1)
Tadeusz Bobrowski

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
podjęła  uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska
na lata 2020-2037.
(Uchwała Nr XIV/269/19 stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu.)

ad pkt 8. Interpelacje i zapytania radnych.
(Czas nagrania: 3:38:40-3:39:08)

Przewodnicząca  Rady  zapytała,  czy  ktoś  z  radnych  chciałby  złożyć  na  piśmie  swoją
interpelację lub zapytanie, ewentualnie, czy chciałby ją w tej chwili odczytać.
Zgłoszeń nie było.

Ad pkt 9. Sprawy bieżące.
(Czas nagrania: 3:39:09-3:41:12)

Przewodnicząca Rady,  w imieniu Przewodniczącego Komisji  ds.  zniszczenia dokumentów
nieodebranych  przez  osoby  lub  podmioty  zgłaszające  kandydatów  na  ławników
przypomniała,  że  po zakończeniu  sesji,  w pok.  116,  odbędzie  się  kolejne  posiedzenie  tej
Komisji, zgodnie z porządkiem obrad przesłanym w dniu dzisiejszym.

Wiceprzewodniczący Rady Wojciech Gajewski  poinformował Radę, że 15 grudnia 2019 r.
wspólnie z Prezydent Miasta, Za-cą Prezydent, radnym Adamem Trederem i innymi radnymi
reprezentował  Radę  w  inauguracji  nowych  organów  w  Kościele  Mariackim  oraz
z upoważnienia Proboszcza parafii podziękował Wysokiej Radzie i poszczególnym radnym
za  wkład  w  ich  zakup  oraz  przekazał,  w  imieniu  Księdza  Proboszcza,   na  ręce
Przewodniczącej Rady  - grawerton.

W związku z ostatnią sesją w 2019 roku, Przewodnicząca Rady złożyła wszystkim  życzenia
świąteczne i noworoczne. 
Następnie stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku zrealizowała porządek obrad. 
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Podziękowała i zamknęła 14. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
(Nagranie sesji stanowi załącznik nr 79 do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła:
Ilona Czechowicz
inspektor WORM

Sekretarz obrad

 Kamil Bierka Przewodnicząca Rady Miejskiej 
     w Słupsku

            Beata Chrzanowska
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